
           Slovenská jazdecká federácia, Junácka 6,  832 80 Bratislava 

 
 

Zápisnica 
zo  zasadnutia Predsedníctva  SJF v Bratislave 12.12.2018 

06/2018 
 
 
  
 
Prítomní členovia  P - SJF: 
Vladimír Chovan, predseda SJF 
Janka Rindošová, VSO – člen P-SJF 
Viktória Murínová, SSO – člen P-SJF 
Dušan Sabo, ZSO – člen P-SJF 
Marek Horváth, zástupca z radov členov SJF – člen P-SJF 
Marián Štangel, zástupca športovcov – člen P-SJF  
 
Prítomní hostia: 
Zuzana Bačiak Masaryková – generálny sekretár SJF 
Zuzana Gánovská – predseda Kontrolnej komisie SJF 
Andrea Machalová – predseda Disciplinárnej komisie SJF a Pony komisie SJF 
Michaela Horná – predseda Drezúrnej komisie SJF 
Zdeno Malík, predseda komisie SJF Všestrannosti  
Tomáš Kuchár, predseda Skokovej komisie SJF 
Vladimír Pažitný, predseda Komisie vytrvalosti SJF 
Marián Pavľak – predseda Voltížnej komisie SJF 
Katarína Kubišová 
Jana Lamošová 
Jaroslav Ivan 
Jozef Cauner 
 
 
 
 
Zasadnutie Predsedníctva SJF (ďalej len P-SJF) otvoril predseda SJF Vladimír Chovan, ktorý zároveň 
privítal prítomných členov P-SJF a konštatoval, že zasadnutie je uznášaniaschopné. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



P-SJF schválilo program zasadnutia: 
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu 
3. Voľba zapisovateľa a overovateľov 
4. Hlasovania per rollam od 13.11.2018 
5. Činnosť sekretariátu SJF 
6. Registračný poriadok SJF 
7. Galavečer SJF 
8. Talentovaná mládež 2018 
9. Činnosť komisií SJF 
10. Rôzne 
11. Záver 

hlasovanie:  ZA 5 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
P-SJF schválilo za zapisovateľa zasadnutia P-SJF Zuzanu Bačiak Masarykovú a za overovateľov 
zápisnice Mareka Horvátha a Mariána Štangela. 

hlasovanie:  ZA 5 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
 
4. Hlasovania per rollam, ktoré sa uskutočnili od zasadnutia P-SJF 13.11.2018 v Bratislave 
 
29.11.2018 
Predsedníctvo SJF schvaľuje výber SR vo vytrvalostnom jazdení na HH SH. Mohammed Bin 

Rashid Al Maktoum Endurance CUP CEI*** - 160km, ktorý sa bude konať v Dubai dňa 4.1.2019 

v zložení: 

                    Jazdec                                            kôň                                                      

            Lucia Starovecká                                 Kala                            

           Dominika Kleinová                         Mintemir                                                       

               Martin Gallo                               Gazal VI-6SK    náhradník                              

 

Hlasovanie: 

ZA 6 – Chovan, Rindošová, Horváth, Štangel, Sabo, Fekár 

NEHLASOVAL 1 - Murínová 

UZNESENIE PRIJATÉ 
 
 
 

 
 
5. Činnosť sekretariátu SJF 
 
p. Bačiak Masaryková informovala o finančnom stave SJF. Upozornila na zvýšenie poistného zo 
zodpovednosti držby koňa kvôli novému Zákonu o dani z poistenia. Následne skonštatovala, že 
z predošlých uznesení zostáva nesplnené uznesenie doplatenia z rozpočtu Drezúrnej komisie SJF 2018 
krátených 50€ p. Potockému nakoľko sa Drezúrna komisia SJF voči tomuto uzneseniu P-SJF odvolala. 
 
10:25 príchod p. Saba 
 



Následne sa P-SJF zaoberalo sťažnosťou p. Caunera ohľadom oceňovania VSO SJF za rok 2017, ktorý sa 
konal v Grandhoteli Bellevue dňa 29.10.2017 a podľa neho, chybného započítania bodov jeho dcéry 
Erike Caunerovej. Na poslednom zasadnutí P-SJF prijalo Predsedníctvo uznesenie, kde P-SJF uložilo do 
najbližšieho zasadnutia P-SJF Janke Rindošovej a Marekovi Horváthovi presne zdokladovať pridelenie 
konkrétnych bodov za jednotlivé preteky jazdkyniam Erika Caunerová, Nina Nálepková a Ema Šulíková 
ako aj kritériá a metodiku výberu ocenených s názvom oceňovania na Galavečeri VSO SJF za rok 2017, 
ktorý sa konal v Grandhoteli Bellevue dňa 29.10.2017. 
M. Horváth predložil, sumárny rebríček jazdcov s dosiahnutým výsledkom, z ktorého bolo zrejmé 
poradie 1. Nálepková, 2. Šulíková 3. Caunerová. Tiež predložil podrobný výpis získaných bodov za 
jednotlivé súťaže všetkých menovaných jazdkýň. P. Rindošová vyjadrila názor, že nakoľko sa vecou 
zaoberá Hlavná kontrolórka športu, a tá zaslala SJF návrh správy z kontrolnej činnosti, ktorý obsahuje 
konkrétne úlohy, ktoré má SJF splniť a neobsahuje žiadne konštatovanie, že by SJF resp. oblasť SJF 
postupovali vo veci vyhodnotenia sezóny 2017 v rozpore s predpismi SJF, malo by sa počkať na 
ukončenie kontrolnej činnosti HKŠ. P. Cauner sa s predloženými podkladmi ani tvrdeniami nestotožnil. 
  
P-SJF prijalo nasledovné uznesenie 
 
P-SJF konštatuje, že VSO SJF postupovala pri vyhodnotení na Galavečeri VSO SJF 2017, v súlade so 
schválenými pravidlami vyhodnocovania VSO SJF. 

hlasovanie:  ZA 4 – Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo 
     ZDRŽAL SA 2 – Chovan, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
P-SJF sa ďalej zaoberalo Návrhom správy kontrolnej činnosti sp. zn. HKŠ-201/90, ako aj vyjadrením SJF 
na daný návrh, ktorý bol adresovaný Hlavnej kontrolórke športu SR, p. Fisterovej. 
 
P-SJF schvaľuje, že pravidlá a vyhodnotenie pohárových súťaží oblastí sú plne v kompetencii 
jednotlivých jazdeckých oblastí SJF. P-SJF schvaľuje označenie pohárových súťaží, organizovaných 
jazdeckými oblasťami SJF nasledovne: Bratislavská liga, , Západoslovenský skokovyý pohár, 
Stredoslovenský skokový pohár  a Východoslovenský skokový pohár . 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
 
P-SJF prijalo nasledovné uznesenie 
 
P-SJF schvaľuje zrušenie podúčtov jazdeckých oblastí SJF k 31.12.2018. Zostatky na daných účtoch sa 
prevedú na hlavný účet SJF a budú ďalej vedené na analytických podúčtoch v internom účtovníctve 
SJF. Zároveň P-SJF ukladá sekretariátu SJF zapracovanie zmien v Smernici 02/2016 O nakladanie 
s finančnými prostriedkami oblastí do najbližšieho zasadnutia P-SJF. 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
P-SJF sa následne zaoberalo odvolaním Drezúrnej komisie SJF voči rozhodnutiu P-SJF o doplatení 50€, 
z rozpočtu SJF, ZJK Hlohovec. 
p. Horná prečítala vyjadrenie k žiadosti p. Potockého, zo dňa 11.6.2018, kde žiadal Drezúrnu komisiu 
SJF vysvetlenie krátenia príspevku za organizáciu športových podujatí za rok 2017. Toto vyjadrenie 
zasielal p. Horná ako podklad k predošlému zasadnutiu P-SJF.  
p. Horná  upozornila na fakt, že p. Potocký, v čase podávania prvého rozpisu, nemal podanú prihlášku 



o zaradenie jazdeckých pretekov do kalendára SJF 2017.  
p. Chovan podal vysvetlenie, že doplatenie príspevku 50€ bolo p. Potockému schválené kvôli faktu, že 
prvotný rozpis dodal včas. 
 
P-SJF prijalo nasledovné uznesenie 
 
P-SJF akceptuje stanovisko oboch strán, Drezúrnej komisie SJF ako aj p. Potockého, a doplatenie 50€ 
príspevku bude vyplatených zo zdrojov SJF. 

hlasovanie:  ZA 5 – Chovan, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     PROTI 1 – Rindošová 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
P-SJF prijalo nasledovné uznesenia 
 
P-SJF schvaľuje účasť Mareka Horvátha na IGEQ konferencii 6. – 8.11.2018 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
P-SJF schvaľuje vstup Slovenskej jazdeckej federácie do IGEQ (medzinárodná organizácia združujúca 
športové federácie celého sveta. Členstvo bude SJF umožňovať vydávanie medzinárodného pasu 
trénera). 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
P-SJF sa ďalej zaoberalo žiadosťou JK Trenčín – Nozdrkovce o podporu Šampionátu mladých koní 2018 a  
TJ Žrebčín Motešice o finančný príspevok na CDI Motešice 2019. 
P-SJF prijalo nasledovné uznesenia 
 
P-SJF schvaľuje finančný príspevok 1 500€ JK Trenčín – Nozdrkovce na podporu Šampionátu mladých 
koní 2018. 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
 
P-SJF presúva žiadosť o finančnú podporu TJ Žrebčín Motešice na CDI Motešice 2019 na najbližšie 
zasadnutie P-SJF nakoľko nie je známa výška príspevku z MŠVVaŠ pre SJF na rok 2019. 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
Na základe uznesenia Skokovej komisie SJF schvaľuje P-SJF Tomáša Kuchára za národného trénera 
reprezentácie detí, juniorov a mladých jazdcov. 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
P-SJF schvaľuje finančné odmeny nasledovne: pracovníkom sekretariátu SJF vo výške ich 
priemerného mesačného zárobku, hlavnej kontrolórke SJF, p. Gánovskej vo výške 300€ a predsedom 
jednotlivých komisií SJF vo výške 200€. 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 



 
Následne sa P-SJF zaoberalo nedoriešenou Smernicou o výchovnom z posledného zasadnutia P-SJF. 
p. Kubišová odôvodnila finálne predkladanie znenie Smernice o výchovnom, ktoré bola osobne 
konzultovaná aj s p. Petrom Sepešim. 
 
P-SJF prijalo nasledovné uznesenie 
P-SJF schvaľuje Smernicu 14/2018 O výchovnom v disciplíne VOLTÍŽ, s účinnosťou od 12.12.2018 tak, 
ako bola predložená, spolu s úpravami Registračného poriadku SJF a Disciplinárneho poriadku SJF, 
s doplnením Čl. 5.1. „Smernica o výchovnom je záväzná pre každého člena SJF, ktorý je držiteľom 
licencie disciplíny voltíž.“ P-SJF zároveň ukladá predsedkyni Disciplinárnej komisie SJF, predsedovi 
Voltížnej komisie SJF a Generálnej sekretárke, vypracovať návrh doplnenia Disciplinárneho poriadku 
SJF s konkrétnymi sankciami na najbližšie zasadnutie P-SJF. 

hlasovanie:  ZA 4 – Chovan, Murínová, Sabo, Štangel 
     PROTI 2 – Rindošová, Horváth 
     UZNESENIE PRIJATÉ 
 

p. Horváth a p. Rindošová požiadali o uvedenie odôvodnenia svojho hlasovania v súlade s článkom VIII 
bod 5 Stanov SJF : „ s prijatým uznesením nesúhlasím z dôvodu, že nie sú pripravené a schválené 
náväzné dokumenty, ktoré sú pre aplikáciu smernice o výchovnom potrebné, hlavne Disciplinárny 
a Registračný poriadok SJF.  
  
6. Registračný poriadok SJF 
 
p. Chovan navrhol P-SJF zmenu Registračného poriadku vo výške členského príspevku za kluby, a to 
znížením na pôvodnú sumu 120€ obnova pre existujúci klub a 180€ pre nový klub a klub po prerušení. 
 
p. Sabo navrhol ponechanie výšku poplatkov Registračného poriadku SJF z dôvodu prípravy kategorizácie 
jazdeckých licencií a jazdeckých škôl, kde bude potrebná rozsiahlejšia úprava Registračného poriadku 
SJF. 
 
Prítomní členovia P-SJF vyjadrili všeobecný súhlas a registračným poriadkom sa bude P-SJF zaoberať na 
najbližšom zasadnutí P-SJF. 
 
P-SJF prijalo nasledovné uznesenie 
 
P-SJF schvaľuje úpravu Smernice 2/2016 O nakladaní s finančnými prostriedkami SJF Čl.2 bod 1a) 
nasledovne: „SJF je povinná minimálne 30% finančných prostriedkov pochádzajúcich z členských 
príspevkov klubov a 50% z finančných prostriedkov pochádzajúcich z členských príspevkov členov 
previesť na ananlytický podúčet interného účtovníctva SJF, a to vždy k 31.3., 31.7. a 30.11. za 
predchádzajúce obdobie v danom roku.“ 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
 
P-SJF schvaľuje zapisovateľa 6. zasadnutia P-SJF 12.12.2018 v Bratislave Gabrielu Hupkovú, namiesto 
Zuzany Bačiak Masarykovej. 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 



7. Galavečer SJF  
 
p. Chovan informoval prítomných o termíne Galavečera SJF 2019 a to 9. marec 2019.  
 
P-SJF prijalo nasledovné uznesenie 
 
P-SJF schvaľuje presun bodu Galavečer SJF na najbližšie zasadnutie P-SJF. 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
 
 
8. Talentovaná mládež 2018 
 
P-SJF schvaľuje rozdelenie výšky príspevku 15.1 Rozpočtu SJF 2018  na rozvoj talentovanej mládeže 
vo výške 26 248€, prerozdelením rovnakej sumy pomerom do 20% výkonnostného rebríčka 
talentovanej mládeže 2018, nasledovne:  
SKOKY   50% - 13 124€ 
DREZÚRA  20% - 5 249,60€ 
VŠESTRANNOSŤ 2% - 524,96€ 
VOLTÍŽ   15,5% - 4 068,44€ 
ZÁPRAHY  0% 
REINING  1,5% - 393,72€ 
ENDURANCE  6% - 1 574,88€ 
PONY   5% - 1 312,40€ 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
P-SJF ukladá klubom SJF zaslanie podkladov k vyplateniu príspevku na rozvoj talentovanej mládeže 
do 21.12.2018. 

hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
 
 
9. Činnosť komisií SJF 
 
VOLTÍŽ 
Na základe uznesenia Voltížnej komisie SJF odvoláva P-SJF Borisa Kodaka z postu člena Voltížnej 
komisie SJF. 

hlasovanie:  PROTI 2 – Horváth, Rindošová 
     ZDRŽAL SA 4 – Chovan, Murínová, Štangel, Sabo 
     UZNESENIE NEPRIJATÉ 

 
 
DREZÚRA 
P-SJF schvaľuje prerozdelenie fnančných prostriedkov kapitoly 14.2. Rozpočtu SJF 2018 – KMK drezúra 
vo výške 3 000€ nasledovne: 
2 500€ podpora zúčastneným koňom podľa tabuľky nižšie 



500 € Forever - Michaela Horná - JK pri NŽ Topoľčianky 

450 € Conversano XIII-47 - Peter Vančo - JK pri NŽ Topoľčianky 

350 € Liliane - Michaela Horná - JK pri NŽ Topoľčianky 

300 € Furst Lothario - Petra Pechová - JK Ivanka pri Dunaji 

250 € Aschenputtel - Veronika Marthaler - JK Rozálka Pezinok 

200 € Furioso XXXV - 56 Flótas - Ádám Patócs - Czajlík ranch 

150 € Jantár - Anežka Slobodníková - TJ Žrebčín Motešice 

130 € Przetswit XXXII-6 Pralinka - Ádám Patócs - Czaljik ranch 

100 € Siglavy XV-2 - Dávid Kinšter - JK pri NŽ Topoľčianky 

70 € Frederico - Nikola Kožienková - JK Húšť Dlhá nad Oravou 

500€ náklady na vyhodnotenie prvých 5 koní na Drezúrnom galavečeri (plakety, ceny, účasť). 
hlasovanie:  ZA 6 – Chovan, Rindošová, Murínová, Horváth, Sabo, Štangel 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
 
10. Rôzne 
 
P-SJF sa následne zaoberalo Žiadosťou Jaroslava Ivana o stanovisko, resp. informácie o výsledkoch 
pracovného stretnutia zástupcov SJF a kancelárie Hlavnej kontrolórky športu SR, ktoré sa uskutočnilo 
12.7.2018. 
 
Tohoto pracovného stretnutia sa zúčastnili p. Chovan, p. Bačiak Masaryková, p. Horváth, p. Gánovská, 
p. Dedinská, p. Sabo za SJF a p. Fisterová, p. Kučera a p. Bracho za kanceláriu hlavného kontrolóra 
športu SR. Predmetom bolo informovanie o aktuálnych otázkach a činnosti SJF a stavu riešenia 
viacerých podnetov od členov SJF.  Zápis z pracovného stretnutia nebol zo strany kancelárie Hlavnej 
kontrolórky športu SR vypracovaný. p. Chovan informoval, že zo strany SJF zápis robený nebol.  
Kontolórka SJF p. Gánovská tiež konštatovala, že na stretnutí nebolo nič podstatné nebolo a zápis sa 
nerobil. 
 
 
P-SJF sa záverom zaoberalo žiadosťou členov SSO SJF vo veci činnosti p. Murínovej ako predsedníčky  
P-SSO. 
 
P-SJF prijalo nasledovné uznesenie 
 
P-SJF berie na vedomie žiadosť členov SSO SJF a vyzýva všetky zúčastnené strany  aby postupovali 
v súlade so Stanovami SJF a platnými predpismi a smernicami SJF. 

hlasovanie:  ZA 4 – Horváth, Štangel, Rindošová, Sabo  
     ZDRŽAL SA 2 – Chovan, Murínová 
     UZNESENIE PRIJATÉ 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
V Bratislave, dňa 12.12.2018  
 
 
 
 
 
 
Zapísala:       Overili:   

  .........................................................   ......................................................... 
       Zuzana Bačiak-Masaryková v.r.               Marek Horváth v.r.  
  
 

 
 
 

......................................................... 
                   Marián Štangel v.r. 

 


